
Stg Kinderopvang Zeeland 

Van: "Stg Kinderopvang Zeeland" <mdb@kinderopvangzeeland.nl>
Datum: maandag 1 augustus 2022 15:00
Aan: "Oudercommissie Sneeuwwitje" <ocsneeuwwitje@gmail.com>
Cc: <goes@kinderopvangzeeland.nl>
Onderwerp: stukje oudercommissie in nieuwsbrief Sneeuwwitje

b1agina 1 van 1

16-9-2022

Beste leden van de oudercommissie,

Binnenkort zullen we onze nieuwsbrief versturen. Hierin zullen we het door jullie ingezonden stukje plaatsen. 
De agendapunten voor jullie komende vergadering hebben we eruit gelaten. Hieronder licht ik graag toe 
waarom dit is gebeurd.

De nieuwsbrieven van Sneeuwwitje zijn bedoeld als een pr-middel, waarmee we een gezellig en vrolijk beeld 
van Sneeuwwitje naar buiten willen brengen. Kritische noten en mogelijke verbeterpunten, waar een 
oudercommissie onvermijdelijk mee komt, passen niet in die sfeer. Zoals met jullie is afgesproken, staat er 
wel de oproep aan ouders in, om hun emailadres aan de oudercommissie door te geven. Vanzelfsprekend 
staat het de oudercommissie vrij om, in een eigen nieuwsbrief, wel kritische geluiden te laten horen.

Ik maak van de gelegenheid gebruik om kort toe te lichten hoe wij tegen het instituut oudercommissie 
aankijken.
Het hebben van een oudercommissie is wettelijke verplicht, voor zover er tenminste ouders gevonden kunnen 
worden, die hieraan hun tijd willen besteden. We willen aan deze plicht voldoen, maar ook niet meer dan dat. 
De oudercommissie is een adviesorgaan. Deze commissie kan adviseren over belangrijke zaken, die alle of 
minstens een groot deel van de klanten van het kinderopvangcentrum aangaan. De oudercommissie is geen 
klachtencommissie en het is ook geen orgaan voor (periodiek) overleg met de directie van het 
kinderopvangcentrum.

Zoals ook uit ons regelement blijkt, gaan wij ervan uit dat de communicatie met de oudercommissie schriftelijk 
(per email) verloopt. We willen namelijk aan de GGD kunnen laten zien wat er geadviseerd wordt en hoe wij 
daarop reageren.
Ook willen we rustig over eventuele vragen en adviezen kunnen nadenken en hierover intern overleggen. 
Verder willen we dat onze antwoorden weloverwogen zijn en willen we de formulering daarvan in eigen hand 
houden. 
We willen graag dat er bij onze klanten en bij de GGD geen misverstanden zullen bestaan over wat er 
geadviseerd is en wat ons antwoord hierop was.

Zoals reeds min of meer is afgesproken, is Stephanie (misschien samen met Janet of Lenny) graag bereid om 
eind augustus eenmalig (ter introductie/kennismaking) bij jullie vergadering aanwezig te zijn. Wanneer jullie in 
de toekomst zouden meedoen aan de organisatie van bijvoorbeeld een feest of een themadag, dan zal de 
communicatie vanzelfsprekend veel minder formeel kunnen verlopen.

Met vriendelijke groet,

Henk Geschiere
Stg Kinderopvang Zeeland


